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Sz. Pan
Andrzei Romaniak
Przewodniczący

lnterpelacja
Do: Burmistrza Miasta Sanoka

Dotyczy: Działan zmierzajqcych do poprawy ściqgalności opłat za gospodarowanie odpada

Szanowny Panie Burmistrzu,

W związku z podawanymi przez Pana informacjami dotyczącymi podjęcia działań

zmierzających do weryfikacji ilości osób wnoszących opłaty za gospodarowanie odpadami oraz

decyzją, którą podjęła Rada Miasta na wniosek Pana Burmistrza, dotyczącą drastycznych

podwyżek tejże opłaty, chciałbym zapytać.
. lakie efekty przyniosĘ przeprowadzone kontrole odnośnie deklaracji za wywóz

odpadów w naszym mieście ?
. tdki iest bilans finansowy za pierwsze półrocze 2023 po wprowadzonych przez pdnd

Burmistrza podwyżek za wywóz odpadów ?

Z poważaniem
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